
 
 

Årsmötet 18 oktober 2017 
 
Närvarande: 

1. Ordförande Richard Wahlström 
2. Sekreterare Hugo Svensson 
3. Budgetansvarig tillika justerare Max Igor Kajanus 

4. Marknadsföringsansvarig Rebecca Byström 

5. Emil Hukic 
6. Martin Strömgård 
7. Vendela Olsson 
8. Samordnare Josef Elveskog 

 
Dagordning 

1. Mötets öppnande. Richard öppnar mötet. 
2. Val av ordförande och sekreterare. Styrelsen föreslår att Richard skulle vara 

mötesordförande och att Hugo skulle vara mötessekreterare. Årsmötet godkände 
styrelsens förslag. 

3. Val av protokolljusterare. Årsmötet beslutade att Max Igor skulle vara 
protokolljusterare för detta möte. 

4. Val av rösträknare. Årsmötet beslutade att Josef skulle vara rösträknare för detta 
möte. 

5. Fastställande av röstlängd. Röstlängden fastslogs till 7 personer, som var 
medlemmar och vid mötet närvarande. 

6. Fråga om mötets stadgeenliga utlysande. Då årsmötet utlysts under korrekta 
former så fann årsmötet att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

7. Godkännande av dagordningen. Årsmötet godkände dagordningen. 
8. Redogörelse för verksamhetsberättelse med ekonomisk redovisning. Richard 

läste upp ungdomsrådets verksamhetsberättelse som sammanfattar det arbete som 
ungdomsrådet gjort under det gångna året. Enligt den ekonomiska redovisningen har 
ungdomsrådet den 4 oktober spenderat den totala summan av 1 693 kronor. 
Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen. 

9. Behandling av propositioner. Då inga sådana har inkommit, beslutade presidiet att 
fortsätta med nästa moment. 

10. Behandling av motioner. Då inga sådana har inkommit, beslutade presidiet att 
fortsätta med nästa moment. 

11. Fastställande av antalet medlemmar i styrelsen. I egenskap av valberedningens 
ordförande föreslog Josef att antalet medlemmar i styrelsen ska vara 9. Årsmötet gick 
på valberedningens linje och beslutade detta. 

12. Val av ordförande. Årsmötet beslutade att gå på valberedningens linje och välja  
Max Igor Kajanus till ny ordförande. 

13. Val av budgetansvarig. Årsmötet beslutade att gå på valberedningens linje och välja 
Vanja Åsberg till ny budgetansvarig. 

14. Val av marknadsföringsansvarig. Årsmötet beslutade att gå på valberedningens 
linje och välja om Rebecca Byström till marknadsföringsansvarig med reservation för 
stadsdelsnämndens beslut. 

15. Val av styrelseledamöter. Årsmötet beslutade att gå på valberedningens linje och 
välja in följande i styrelsen; 
1. Martin Strömgård 



2. Carolina Urban 
3. Vendela Olsson 
4. Emil Hukic 
5. Lovisa Andersson, som också ska inneha posten vice marknadsföringsansvarig. 
6. Hugo Svensson, som också ska inneha posten sekreterare. 

16. Val av valberedning. Valberedningen föreslår att avgående ordförande  Richard 
Wahlström ska väljas in i valberedningen. Årsmötet godkände valberedningens 
förslag. 

17. Val av eventuellt ombud till Sveriges ungdomsråds kongress. Årsmötet 

beslutade att bordlägga ärendet och låta styrelsen utse ett ombud internt. 

18. Mötets avslutande. Mötet avslutas. 

 

In fidem 

Hugo Svensson 

20 oktober 2017 

 

Vidimerande 

 
 
___________________________ 
Hugo Svensson 
Sekreterare 
 
 
___________________________ 
Max Igor Kajanus 
Justerare 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Verksamhetsberättelse Östermalms Ungdomsråd 2016/2017 

 
Östermalms ungdomsråd har under verksamhetsåret 2016/2017 fortsatt jobbat för 
ungdomars inflytande i Östermalms stadsdelsområde. Det har vi gjort genom öppna möten, 
påverkansforum, för alla intresserade ungdomar för att diskutera deras aktuella frågor. 
Styrelsen har utifrån dessa öppna möten fått kontakt med några ungdomar som varit 
intresserade av att sitta i ungdomsrådets styrelse. Dessa har kunnat arbeta tillsammans med 
styrelsen och kan nu till årsmötet kandidera till att sitta i styrelsen. 
 
Ungdomsrådet har varit med och påverkat Norra Djurgårdsstadens utveckling genom flera 
möten med stadsbyggnadskontoret, där vi har framfört ungdomsperspektivet för att det nya 
området ska vara attraktivt för ungdomar. Ungdomsrådet har även påverkat planeringen för 
området kring Humlanhuset genom flera möten med park- och miljöavdelningen där vi 
presenterat konkreta förslag som vi har fått från ungdomar, på hur området kan utvecklas till 
det bättre. Detta har bland annat resulterat i att det nu byggs ett nytt utegym i detta område, 
vilket är en fråga som vi har drivit länge. Under framtagandet av en översiktsplan för 
Stockholm stad bidrog ungdomsrådet med perspektiv kring bostäder, kollektivtrafik och 
trygghet, vilket går att läsa i slutförslaget. Vi deltog även i presentationen av slutförslaget i 
stadshuset i slutet på maj. Vi har även deltagit i Stadsdelsförvaltningens initiativ 
ungdomsforum och på dessa möten som har handlat om ungdomar i stadsdelen, framfört 
ungdomars åsikter i aktuella frågor.  
 
Vi har även träffat politiker och framfört vikten av ungdomsinflytande till dåvarande 
inrikesminister Anders Ygeman som vi också pratade om trygghet med. Dessutom träffade vi 
finansborgarrådet Karin Wanngård. På stadsdelsnämndens möte i maj presenterade vi vår 
verksamhet för nämndens ledamöter och allmänhet. Vi pratade även om vikten av 
ungdomsinflytande, och att nämnden bör använda ungdomsrådet oftare, något som vi 
hoppas ska ske mer framöver.  
 
Vi skrev en debattartikel “Slopa p-avgifter för mopeder!” i Östermalmsnytt (2016-12-03), efter 
att Stockholm Stad infört parkeringsavgiften från att ha varit avgiftsfri, till 550kr/månad i 
boendeparkering. Det är orimligt att ungdomar ska betala över halva sitt studiebidrag för att 
kunna ha en moped i Stockholm. Vi försökte därför få till en träff trafikborgarråd Daniel 
Helldén för att framföra våra åsikter, men han tackade tyvärr nej.  
 
I februari 2017 blev Östermalms ungdomsråd medlem i riksorganisationen Sveriges 
Ungdomsråd, som bidrar med kontaktnät med andra ungdomsråd i Sverige och material för 
en bättre verksamhet.  
 
Den ekonomiska redovisningen gäller för den budgeten vi har haft tillgång till från årsskiftet, 
och dessa pengar har vi i huvudsak använt till att köpa in förtäring till våra möten. 
Slutsumman för användning är 1693 kr och kvar fram till årsskiftet är 48 307 kr.   
 
Styrelsen 16/17 har bestått av: Ordförande - Richard Wahlström, PR-ansvarig - Rebecca 
Byström, Budgetansvarig – Max-Igor Kajanus, Sekreterare - Hugo Svensson, Ledamöter - 
Emil Hukic, Victor Jansson, Frida Blomqvist Nilsson.  
 


